
Ordinære beboerrådsmøde indkaldt af FU 
Victor Buchwaldt  19-02-2023 

FU formanden kan kontaktes på fu.hjortespring@gmail.com 

Indkaldelse til Beboerrådsmøde tirsdag d. 07/03-2023 
Klokken 18:00 i Café Studiestoppet 

Alle er velkomne til at deltage i dette møde og Kollegianerforeningen giver øl eller sodavand! 

Dagsorden: 
 

1) Valg af dirigent og referent, konstatering af mødets lovlige indkaldelse. 
Victor som dirigent og Casper som referent. 
 

2) Godkendelse af dagsordenen. 
Dagsordenen godkendt. Dog mangler et punkt fra Cafe studiestoppet, Budget. Det er skrevet på. 
 

3) Beretning Fra og om: 

 

a) Kontoret DAB 
i) Beretning fra kassererne og revisor. 

Der findes 2 typer huslejer. 3 beboere der har boet her fra før det blev til et kollegie, resterende 
305 er studerende. 
Skal vi have mere luft i budgettet? Det vil der blive kigget på. 
Skal kollegiet kunne købe sig fri? Det koster 55 mil. Nogle med dybe lommer? 
Kan bestyrelsen stå inde for budgettet? Det skal vedtages senest i april for at 
kommunalbestyrelsen kan godkende det. 
Budgetudkast: 
SPAR PÅ VANDET.  
SLUK FOR VARMEN NÅR I IKKE BRUGER DEN.  
SLUK LYSET HVIS DET IKKE BRUGES.  
Som udgangspunkt vil gennemgangen af budgettet ikke ændre i huslejen.  
Huslejen stiger med 100,- op til 2590kr. for de studerende, 157,- for de ikke studerende.  
Pga. huslejestigningen forventes der en merindtægt på 365.000,- i 23/24 fremfor 22/23.  
Forventet intet underskud.  
 
 

ii) Budget forelagt til drøftelse. 
 

b) Forretningsudvalget. 
i) Beretning fra kassererne eller revisor. 

Budget er det samme som 2022/2023. Folk er tilfredse. 
ii) Valg af suppleanter 

Ingen opstillede. 
iii) Vedtægtsændringer: Gennemgås af Kim og Casper 

Kim er syg. Vil komme senere.  
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c) -Cafe Studiestoppet. 
i) -Valg af Forperson 

Thomas stiller op og bliver valgt ind. Der er en der stemmer blankt, resten for. 
ii) Valg af suppleant 

Anna Munk stiller op. De fleste stemmer for. 3 der stemmer blankt.  
iii) Budget 

Forventes et fint overskud, ca. 30%.  
 

4) Indkomne forslag. 
a) Mere overvågning ift. Graffiti. 

Det er vedtaget på det ekstraordinære møde og vil ikke give huslejestigning.  
 

b) Bruge blok 3 som fitnessrum: vis området lukkes af, og bruge det "gamle" fitnessrum til 
kreativitetsrum og studierum. Der er taget højde for støj, musik, tab af vægte mv. Økonomi er der og 
de fleste er positivt stemte. 
Kombination af at flytte poolbord/bordtennis til nyt sted. 
Film til vinduer: Kan kigge ud, men ikke ind. 
Stemmer for: 20 
Stemmer imod: 3 
Stemmer blankt: 6 
Det er vedtaget. Op til bestyrelsen. 
 
Poolbord mv. flyttes ned mod barområdet.  
7 stemmer blankt, resten stemmer ja. 
 

5) -Eventuelt. 
 
Join det frivillige! Det er hyggeligt og godt 
Kom med idéer til hvad pengene kan bruges på.  


